
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 0 7  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 08.03.2023 г 

Днес, 08.03.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ДИ05-165/1/24.02.2023 г. относно 

приемане на решение за промяна на мястото на предоставяне на социална услуга 

Център  за социална рехабилитация и интеграция „Свети Лазар“ от адрес: гр. 

София, ж. к. „Хаджи Димитър“, ул. „Баба Вида“ № 1, ет. 3 - дясно крило на адрес: 

гр. София, ж. к. „Хаджи Димитър“, ул. „Баба Вида“ № 1, ет. 1, ляво крило 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



Яна Селиктар – замества г-жа М. Йовчева – дирекция „Социални услуги за деца и 

възрастни“ – Центърът се управляваше от СО в район Младост, но кметът е предприел 

действия да върне сградата за детска градина. Първоначално поискахме разрешение от 

АСП за временното преместване на ет. 3, дясно крило. След това се освободиха 

помещения, които бяха по-подходящи за нашите потребители, отново изискахме 

разрешение за преместването на първи етаж, ляво крило. 

 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 2 от дневния ред: Докладна записка № СОА20-МЦ29-376/2/10.11.2022 г. 

относно състоянието на ВиК мрежата в сградата на ДКЦ ХХІХ-София ЕООД 

Писмо № СОА23-ВК08-2673/15.02.2023 г- относно осигуряване на средства за 

спешен ремонт на ВиК инсталацията в сградата на ДКЦ ХХІХ-София ЕООД 

Д-р Койчев – КСС е подробна. Има 99 позиции. Сумата е около 435 000 лв. 

 

Хр. Вълчанов – Имаме доста дълга история. От 2019 г. започнаха първите срещи. 

Състоянието наистина е критично, извършват се постоянно ремонти, които обаче не 

могат да насмогнат. Там трябва да бъде извършен основен ремонт. Имаме КСС от 

Софинвест. Беше направена два пъти – веднъж на по-ранен етап, сумата беше по-малка, 

но с инфлацията нарасна и вече е тази, която казахте – 435 000 лв. Районът подкрепя 

това да се извърши като дейност във връзка и с голямото значение на поликбиниката за 

района. 29-та обслужва и новите квартали като Манастирски ливади, Кръстова вада, 

Гоце Делчев като стар квартал, може би и части от Стрелбище. Бих казал, че и това, 

което се случи покрая Ковид, не можахме да използваме тази поликлиника както 

трябва. А тя може да е един много добър център, бих казал, че е пригодена и за 

военновременни цели. С огромни коридори, която ако бъде ремонтирана, може да 

служи добре. 

 



Д-р Койчев – Нали нямате съмнение, че познаваме добре поликлиниката. Често сме 

ходили там. Д-р Спасова, Вие отдавна сигнализирате, полагате усилия за постоянни 

козметични ремонти, имате ли какво да добавите? 

 

Д-р Спасова – Аз съм в близко сътрудничество с р-н „Триадица“. Смятам, че е дошло 

време да се направи този рмнот, защото иначе се пръскат пари на вятъра. 

 

М. Христова – Да го насочим към СУСОПФ. Дали е възможно поетапно да се извършва 

ремонтът? Сумата е доста голяма, да се отпукта поетапно средства. Не можах да се 

ориентирам от КСС. Една от задачите, които бяхме поставили, е тази. 

 

Хр. Вълчанов – Нямаме отговор от Софинвест, но както е уточнено в писмото, заради 

проблемите във ВиК инсталацията е намалено изкуствено налягането, което води до 

проблеми на последния етаж. И да почнем поетапно, това няма да реши проблема с 

налягането. 

 

Д. Барбалов – Удачно е да се внесе по-бързо докладът. 

 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати за подготовка на доклад до СУСОПФ. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 3 от дневния ред: Писмо № СОА22-МЦ29-629/15.12.2022 г. относно даване на 

съгласие от СОС за закупуване на ДМА от ПСАГБАЛ „Света София“ ЕАД 

Д-р Койчев – Това е писмо, ясно е за какво става въпрос. Писмото трябва да премине в 

доклад. 

 

Д-р Коларова – В болницата работим много онкология, решихме да създадем 

лаборатория за имунохистохимия, без това не може. 

 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати за подготовка на доклад с проект за 

решение до СОС. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 



По т. 4 от дневния ред: Писмо № СОА23-ВК66-2013/21.02.2023 г. относно 

съгласуване на техническа спецификация във връзка с обществена поръчка с 

предмет „Застраховка „Заболяване“ на служителите на Столична община (СО)“ 

Д-р Койчев – Всички ние имаме отношение към проблема, имаше работна група, която 

измина дълъг път и завърши с доклад. Вече сме на фаза „техническа спецификация“ 

Благодаря на г-н Стоевски за неговото бързо и оперативно отношение към тази 

безпрецедентна поръчка. Тя е уникална за момента, тя е израз и на политика към 

служителите на СО. Основен потребител на еднократните помощи бяха служители на 

общината, затова насочихме към тях това нещо. Стигнахме до извода, че няма 

обективен критерий, когато сме глаували от чисто морално-етична гледна точка 

помощи кой е повече или по-малко страдащ и не е по нашите сили да преценим кой 

има по-голяма нужда или по-малка. Преди да започнем дискусията разгледахме 

внимателно техническата спецификация, направихме консултации, тя е добре 

структурирана, но имаме няколко допълнителни критерии за оценка. Вие също можете 

да кажете вашите съображения. Ще ви ги прочета, те не са много дълги. Основно съм 

се съсредоточил: 

1. Дали застраховката ще покрива и членовете на семействата при същите условия, със 

собствени средства, кои да са членовете на семействата. 

2. Бих помолил, ако има възможност, да има повече точки, ако има по-високи лимити 

на отговорност и повече точки за повече позиции, включени в полицата. Ние 

естествено, че искаме това да се случи. 

3. лимитът за консумативи при операции или медицински изделия – импленти и др. да 

се увеличи. Голяма част от парите като разходно перо засягат именно това, а не 

престоят в болницата. Тежесттта на финансовия критерий да се промени, тъй като 

престоят се поема от здравната каса, а голямата част отиват за изделия. 

 

Д-р Барбалов – Вие наистина припомнихте как се стигна до това решение – работата на 

работната група в продължение на няколко месеца, след което доклад до СОС. 

Наистина сме на финалната права. Мъдро съветът е казал да минем първо през 

комисията, ще се съобразим с вашит препоръки. 

 

Цв. Стоевски – дирекция „Обществени поръчки“ – Постарали сме се да включим 

максимален набор от медицински услуги, които могат да ползват служителите на СО, 

те могат да бъдат разширени доста повече, но трябва да се съобразим със сумата, която 

е определена от СОС. Знаем, че всички аномалии, които се случиха – по-висока 

инфлация и прочие, сумите вече не покриват голям набор от услуги, които предлагат 

застрахователните компании, така че трябва да се ограничим в някакъв смисъл. 

 

Д-р Койчев – колегит-юристи имат ли някакви забележки или препоръки? Казах 

няколкон еща, ако има въможност да не е само цената критерий. ИЗпълняваме 

социална функция. Това, което казах в трета точка, казах, че лимитите за консумативи 

и изделия да се увеличат, тъй като относителната финансова тежест е по-голяма при 

тях, отколкото престоят в болницата. Това са тънки специфики. Мисля да ги съобразим. 

 Това не е доклад. Докладът ни задължава да консултираме спецификацията. За да 

видим тежестта, сме анализирали данните за преди това отпусканите помощи. Те са 

основно за болнична помощ и медицински изделия, а много по-малко за специални 

условия или скъпоструващи изследвания. Целта не е да дублираме дейността на касата. 

Това е абсолютен нонсенс, ние ще надградим това, което трябва, за нашите служители. 

За роднините да е със собствени средства при същите условия.  

 



 

 

 

Комисията реши да се даде възможност на общинските съветници от комисията в срок 

до една седмица да направят предложения за допълнение на техническата 

спецификация. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК08-16836/35/02.03.2023 г. относно 

приемане на Програма за придобиване, управление и разпореждане с  общинска 

собственост на  Столична община за 2023 г. 

Д-р Барбалов – На ваше внимание е проект на Програма за придобиване, управление и 

разпореждане с  общинска собственост на  Столична община за 2023 г. За първи път се 

внася преди бюджета, поради това, че ще се забави заради липсата на държавен бюджет 

и съответно не можем да внесем общински. Ако може да се приеме програмата, за да 

може да се работи по нея. Знаете, че тя поражда и необходимост от допълнителни 

доклади и решения. Да не чакаме последния възможен момент. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против  

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-2229/07.02.2023 г. и становище 

№ СОА23-ВК08-2229/1/20.02.2023 г. относно учредяване безвъзмездно право на 



ползване на  имот – частна общинска собственост, със застроена площ от 86.19 

кв.м., представляващи самостоятелен обект в сграда с идентификатор 

68134.705.271.6.2, попадащ в УПИ I “за Обществено жилищно строителство“, кв. 

247, м. „Христо Смирненски – Слатина, представляващ нежилищен общински 

имот, за срок от 10/десет/ години на Сдружение „За Слатина“. 

Г. Илиев – Всичко е описано в доклада. Аз мога да добавя, че имаме дълга история с 

това сдружение, което отдавна работи на терен, доказало се е вече през годините. Не 

мога да скрия, че ни помагат много. Има места, които нямат регулация, те помагат да се 

облагороди самият район, с това показваме, че работим с гражданските организации. 

 

М. Христова – Практиката е да се отдават имотите за пет години. Позволявали сме 

изключения за 10 години, само ако сградата е в лошо състояние и се нуждае от 

сериозни финансови средства за ремонт и оборудване. Затова предлагам срокът да бъде 

5 години. 

 

Г. Илиев – Не възразявам да е за пет години. 

 

Д-р Койчев – Г-жа Христова е права, позволявали сме изключения при такъв тип 

обстоятелства. Вие дадохте много добри референции, сигурен съм, че това е така, но не 

възразявате срокът да е пет години. Имаме и корекции в проекта за решение: От 

правните основания в проекта за решение следва да отпадне: „чл. 67, ал. 1 от Наредбата 

за общинската собственост“; 

 

          В края на т. I. от проекта за решение да се запише следния текст: „за 

осъществяване общественополезната дейност на Сдружението“. 

          Текстът на т. II., ред 7-ми, да придобие следната редакция: 

„- да извършва за своя сметка всички основни и текущи ремонти на общинския имот; 

 - да извършва за своя сметка всички подобрения, модернизации и реконструкции на 

общинския имот след писмено съгласуване със Столична община;“ 

           В края на т. II. да се добави текста: 

„- да представя в район „Слатина“ ежегодно, в срок до 31 декември, отчет за 

извършената дейност през календарната година, съобразно целта, за която е 

предоставен общинския имот по т. I.“ 

 Това те и правят, тъй като Вие казахте, че имате чудесни взаимоотношения. 

Предлагам срокът да стане 5 години, ако не възразявате. 

 

Г. Илиев – Не възразявам, защото смятам, че те ще продължат и в рамките на тези пет 

години ще докажат какво правят. 

 

Комисията подкрепя доклада и предлага следните изменения и допълнения в проекта за 

решение, съгласно становището на Д. Барбалов: 

 

От правните основания в проекта за решение следва да отпадне: „чл. 67, ал. 1 от 

Наредбата за общинската собственост“; 

 

          В края на т. I. от проекта за решение срокът да стане 5/пет/ години и да се запише 

следния текст: „за осъществяване общественополезната дейност на Сдружението“. 

 

          Текстът на т. II., ред 7-ми, да придобие следната редакция: 

 



„- да извършва за своя сметка всички основни и текущи ремонти на общинския имот; 

 

 - да извършва за своя сметка всички подобрения, модернизации и реконструкции на 

общинския имот след писмено съгласуване със Столична община;“ 

 

           В края на т. II. да се добави текста: 

 

„- да представя в район „Слатина“ ежегодно, в срок до 31 декември, отчет за 

извършената дейност през календарната година, съобразно целта, за която е 

предоставен общинския имот по т. I.“ 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против  

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

Заседанието по т. 3 и т. 4 доп. се води от Милка Христова 

По т. 3 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-ТД26-1106/2/07.03.2023 г. относно 

даване на съгласие "Диагостично-консултативен център XVIII-София" ЕООД да 

закупи със собствени средства дълготраен материален актив 

 

Д-р Койчев – Автоклавът е клас „Б“, клас „А“ се използва в болнични заведения. 

Достатъчен е да се изпълнява дейността по стерилизация и тази на кабинетите. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 



Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 4 доп. от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-96/3/07.03.2023 г. относно 

даване на съгласие за закупуване на Комбиниран Тоно Пахи Керато Рефрактомер 

модел Topcon ТРК -2 П за нуждите на МБАЛ Св. Йоан Кръстител 

Д-р Койчев – Докладът е комплектован, има решение на СД, първо има доклад от д-р 

Петкова, която е началник на отделението, която основно носи оперативната дейност 

заедно с проф. Димитров. Това ще им позволи да работят задна очна камера, ще им 

позволи да разширят обема дейност, качеството на медицинската услуга и финансовия 

резултат, тъй като ще им позволи да изпълняват високо-специализирана дейност, 

съотневтно и по-скъпи клинични пътеки. Но основното е по-качествената медицинска 

услуга. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 5 от дневния ред: Разни 

М. Христова – Иска ми се на първото заседание на СУСОПФ да разгледаме 29-то ДКЦ. 

Ще бъда съвносител на доклада, ако е нужно. 

Д-р Койчев – Ще помоля за следващото заседание да имаме актуална информация как 

се двежими с епидемичната обстановка. Също искам да кажа за един неприятен 

инцидент, който се случи в наше ДКЦ. Д-р Барбалов и аз сме в течение на нещата. 

Става въпрос за чисто криминален инцидент, битов. До късно вечерта бях във връзка с 

колегите и приятелите в ИСУЛ, те извършиха операцията, няма нито едно проникващо 

нараняване, всички са порезни, макар и две да са доста дълбоки. Жената е в стабилно 

състояние и е сигурно, че ще продължи да си изпълнява задълженията. Тя е работила в 

солната стая. Снощи видяхме, че имаше репортажи почти по всички телевизии. Една от 

жените, които са били в стаята, е оказала първа помощ. Лекарите са на горинте етажи и 

са ангажирани с пациенти. Знаете колко са чувствителни хората, ако лекарят излезе от 

кабинета. Кръвозагубата е била значителна, ИСУЛ е наблизо, колегите са реагирали и 

жената е в стабилно състояние. Какво да повдигнем като въпрос – сигурността, особено 



в ДКЦ 22 е на доста високо ниво. Освен да въведем скенер. Очевидно човекът е с 

някакво психическо страдание. 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 12.35 часа. 

Протоколът е изготвен на 09.03.2023 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 
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